

研究論文

德國與臺灣身心障礙者政策與失能者長照政策的比較分析：復健模式的觀點
【國圖】

.....周怡君(Yi-Chun Chou)

【Comparison of Disability Policy Models and Long-Term Care Policies in Germany and Taiwan: A Rehabilitation-Oriented Perspective】

家庭危險因子對少年之學業成就、偏差行為與憂鬱情緒發展的影響：累積危險指數模型的探討 【國圖】

.....陳杏容(Hsing-Jung Chen)

【The Impact of Family Risks on Youths' Academic Performance, Delinquency and Depression: A Cumulative Risk Index Model】

比較中老年與非中老年智障服務使用者支持需求與生活品質 【國圖】

.....周月清(Yueh-Ching Chou)、尤珮蓉(Pei-Jung Yu)、張淑娟(Shu Chuan Chang)

【Supportive Needs and Quality of Life Among Service Users with Intellectual Disability: Comparison of Users Above and Below the Age of 45】

同志伴侶暴力及其求助之研究 【國圖】

.....潘淑滿(Shu-Man Pan)、游美貴(Mei-Kuei Yu)

【A Study on Intimate Partner Violence Against LGB, and Help-Seeking】

研究紀要

計算社會工作服務成本的架構：以地方政府家暴安全防護網為例 【國圖】

.....劉淑瓊(Shu-Chiung Liu)、王珮玲(Pei-Ling Wang)、吳敏欣(Min-Hsin Wu)

【The Cost Analysis Framework of Social Work Services: A Case Study of Safety Network】